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Selostus Savo-Pielisen jätelautakunnalla on käsittelyssä vuoden 2025 alussa voimaan 

tulevat jätetaksat. Jätetaksoissa määritellään maksut jätehuoltopalveluille, jotka 
kunnallinen jäteyhtiö Jätekukko Oy järjestää. Jätetaksoja on kaksi. Ensimmäinen 
taksa koskee kunnan ensisijaiselle jätehuollon järjestämisvastuulle kuuluvia 
tahoja eli kotitalouksia sekä kuntien hallinto- ja palvelutoimintaa. Toinen taksa 
koksee kunnan toissijaiselle jätehuollon järjestämisvastuulle kuuluvia toimijoita, 
kuten yrityksiä /TSV). 

 
 Savo-Pielisen jätelautakunta on pyytänyt Outokummun kaupungin 

kaupunkirakennepalveluilta  lausuntoa taksaluonnoksista 11.11.2024 mennessä. 
 
 Outokummun kaupunki pitää tärkeänä, että jätetaksojen tulee kattaa  jätteiden 

käsittely- ja kuljetuskustannukset, kuitenkaan tuottamatta ylimääräistä 
maksurasitetta kuntalaisille. Taksaluonnoksen mukaiset korotukset ovat hyvin 
perusteltuja ja kannustavat kiinteistöjen omistajia sekajätteen määrän 
vähentämiseen sekä lajittelun tehostamiseen. Korotuksia pidetään maltillisina 
yleiseen hinta-tason nousuun nähden.Korotukset tyhjennyshintoihin ovat 
astiakoon mukaan 5-10% ja perusmaksuihin 6-8%. 

 
 Perusmaksun korottamista pidetään muista taksoista poiketen hieman 

negatiiviseen suuntaan ohjaavana toimenpiteenä, jonka vaikutus 
kierrätyskulttuurin kehittymiseen voi olla kielteinen. Monipuolinen ja kannustava 
hinnoittelurakenne on tärkeä tekijä kun kierrätystä halutaan tehostaa.  

 
 Muilta osin Outokummun kaupungilla ei ole lausuttavaa jätetaksaluonnoksesta. 
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Päätösehdotus Kaupunkirakennelautakunta antaa oheisen selvityksen lausuntonaan vuoden 

2025 jätetaksojen luonnoksesta. 
 

Päätös Kaupunkirakennejohtajan ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
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